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ZAB.0022.53.2019 

 

Protokół nr 58/19 

z posiedzenia Zarządu Powiatu we Włocławku 

w dniu 20 listopada 2019 r.  
 

 

Starosta pan Roman Gołębiewski o godzinie 11
05 

otworzył posiedzenie Zarządu Powiatu we 

Włocławku, zwołane w trybie § 67 ust. 3 Statutu Powiatu Włocławskiego, powitał wszystkich 

zebranych. Starosta stwierdził, że w obradach Zarządu, uczestniczy 3 członków Zarządu 

(nieobecna pani Agata Wojtkowska i pan Jacek Jabłoński), co wobec ustawowego składu 

Zarządu Powiatu wynoszącego 5 osób stanowi wymagane quorum. Lista obecności członków 

Zarządu Powiatu oraz zaproszonych osób stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie 3 głosami „Za” przyjął porządek obrad, który przedstawiał się 

następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia Zarządu Powiatu we Włocławku, stwierdzenie quorum oraz 

przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie Protokołu nr 57/19 z dnia 14 listopada 2019 r. 

3. Ustalenie stawki wynagrodzenia dla ekspertów za udział w komisji egzaminacyjnej.  

4. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia otwartego 

naboru na partnera w celu wspólnej realizacji projektu konkursowego w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego na 

lata 2014-2020. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia wniosku 

Komisji Przetargowej oraz wyboru najkorzystniejszej oferty. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie wyznaczenia linii 

komunikacyjnych w publicznym transporcie drogowym, dla których organizatorem 

jest Powiat Włocławski oraz wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie 

usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego.  

7. Sprawy różne. 

8. Zakończenie obrad. 
 

 

Ad. 2 

Zarząd Powiatu, po zapoznaniu jednogłośnie 3 głosami „Za” przyjął Protokół nr 57/19 z dnia 

14 listopada  2019 r.  

 

Ad. 3 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Jan Stocki – podinspektor w Wydziale Edukacji 

i Spraw Społecznych. Poinformował członków Zarządu, że na podstawie art. 9g ust. 2 ustawy 

z dnia 26 stycznia 1982 r. - Karta Nauczyciela oraz § 10 ust. 2 i § 14 ust. 4 rozporządzenia 

Ministra Edukacji Narodowej z dnia 16 sierpnia 2018 r. w sprawie uzyskiwania stopni 

awansu zawodowego przez nauczycieli, organ prowadzący szkołę powołuje komisję 

egzaminacyjną dla nauczycieli ubiegających się o awans na stopień nauczyciela 

mianowanego i zapewnia w jej składzie udział ekspertów posiadających kwalifikacje do 

zajmowania stanowiska nauczyciela w szkołach tego samego typu co szkoła, w której 

nauczyciel jest zatrudniony, z których co najmniej jeden, w miarę możliwości, naucza tego 
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samego przedmiotu lub prowadzi ten sam rodzaj zajęć - wymagani są dwaj eksperci z listy 

ekspertów ustalonej przez ministra właściwego do spraw oświaty i wychowania. Organ, który 

powołał komisję, zapewnia jej obsługę administracyjno- biurową oraz pokrywa wydatki 

związane z działalnością. Zgodnie z art. 32 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. 

o samorządzie powiatowym ustalenie stawki wynagrodzenia dla ekspertów za udział 

w komisji egzaminacyjnej pozostaje w kompetencji Zarządu Powiatu. W bieżącym roku 

wniosek o podjęcie postępowania egzaminacyjnego na stopień nauczyciela mianowanego 

złożył jeden nauczyciel kontraktowy. Wydział Edukacji i Spraw Społecznych zaproponował 

stawkę 250 zł za udział w pracy komisji powołanej w 2019 r. W budżecie powiatu na 2019 r. 

w rozdziale 80145 zostały zabezpieczone środki finansowe w wysokości 1.380 zł na obsługę 

Komisji w tym: 1.200 zł na wynagrodzenia dla ekspertów z listy Ministerstwa Edukacji 

Narodowej.  

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie 3 głosami „Za” ustalił stawkę wynagrodzenia dla ekspertów 

za udział w komisji egzaminacyjnej w wysokości 250 zł.  

 

Ad. 4 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Jan Stocki – podinspektor w Wydziale Edukacji 

i Spraw Społecznych. Poinformował członków Zarządu, że Urząd Marszałkowski 

Województwa Kujawsko-Pomorskiego ogłosił projekt konkursowy w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020, 

poddziałanie 10.4.2 Edukacja dorosłych na rzecz rynku pracy. Przedmiotem konkursu są 

projekty przyczyniające się do uzyskiwania i uzupełniania wiedzy, umiejętności i kwalifikacji 

zawodowych przez osoby dorosłe należące do grup defaworyzowanych na rynku pracy 

poprzez udział w kwalifikacyjnych kursach zawodowych, kursach umiejętności zawodowych 

oraz innych formach pozaszkolnych. W ramach konkursu przewidziano następujący typ 

projektu: realizacja pozaszkolnych form kształcenia ustawicznego służących nabywaniu, 

podnoszeniu, uzupełnieniu wiedzy, umiejętności, kompetencji lub kwalifikacji poprzez: 

kwalifikacyjne kursy zawodowe, kursy umiejętności zawodowych oraz kursy umożliwiające 

uzyskiwanie i uzupełnianie wiedzy, umiejętności i kwalifikacji zawodowych. Minimalna 

wartość projektu to 4.000.000 zł. Planowany termin realizacji projektu: od II kwartału 2020 r. 

do 30.06.2023 r. (okres maksymalny). Udział Powiatu Włocławskiego w projekcie wymaga 

wyłonienia partnera, a celem partnerstwa jest współpraca przy opracowaniu i realizacji 

wniosku przygotowywanego w odpowiedzi na konkurs. Wybór partnera dokonywany jest 

w oparciu o zapisy art. 33 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o zasadach realizacji programów 

w zakresie polityki spójności finansowanych w perspektywie finansowej 2014-2020. Czas na 

składanie ofert wyznaczony został na 12 grudnia do godz. 9
00

, ponieważ do 13 grudnia br. 

trzeba złożyć wniosek. Jeżeli tylko zostanie złożona oferta na partnera, to uda się ten wniosek 

złożyć. 

Starosta dodał, że jest to cenna inicjatywa na dokształcanie nie tylko młodzieży, ale także 

osób starszych. Założenia projektu są bardzo ambitne, można zdobyć prawo jazdy kategorii 

C, różnego rodzaju szkolenia. Powiat sam nie powinien tego realizować, dlatego jest nabór na 

Partnera, ale całość działań będzie pod szyldem Powiatu Włocławskiego. Jeżeli powiat ma 

wykonać tę prace, to trzeba wykonać w dużym zakresie, przynajmniej ok. 200 szkoleń na 

jedną gminę. Można wówczas zorganizować konferencje, spotkania w każdej gminie, różnego 

rodzaju wydarzenia kulturalne przy okazji realizacji projektu. Powiat nigdy z tego działania 

nie korzystał, więc są większe szanse uzyskania dofinansowania, ale efekt społeczny będzie 

wymierny. 
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Pan Stocki dodał, że ogłoszenie naboru nie oznacza, że jest konieczność wyłonienia Partnera, 

albo gdy uda się wyłonić Partnera, a nie będzie on z jakiś przyczyn nie odpowiadał, to 

w każdej chwili można z niego zrezygnować bez podania przyczyny.     

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie 3 głosami „Za” podjął uchwałę nr 179/19 w sprawie 

ogłoszenia otwartego naboru na partnera w celu wspólnej realizacji projektu konkursowego 

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego 

na lata 2014-2020. 

 

Ad. 5 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Agnieszka Sierakowska – Wojciechowska – główny 

specjalista w referacie Zamówień Publicznych. Poinformowała członków Zarządu, że dnia 

8 listopada 2019 r. Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 174/19 w sprawie zatwierdzenia 

protokołu Komisji Przetargowej i unieważnienia postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego na realizację zadania inwestycyjnego oraz wszczęcia kolejnego postępowania 

o udzielenie zamówienia publicznego. Do przeprowadzenia tego postępowania Zarząd 

powołał Komisję Przetargową. W terminie przewidzianym na składanie ofert tj. do dnia 

18 listopada 2019 r. do godz. 10
00

 wpłynęły do Zamawiającego 3 oferty. Komisja 

Przetargowa stwierdziła, że najkorzystniejszą ofertą w tym postępowaniu jest oferta nr 3 

wykonawcy: Autoryzowana Firma Serwisowa „Instalator” Piotr Marcinkowski, Okrąg 71, 87-

600 Lipno z ceną oferty brutto: 156.600 zł., i Okresem gwarancji i rękojmi 5 lat. Oferta 

wykonawcy uzyskała najkorzystniejszy bilans 100 punktów w oparciu o kryteria oceny ofert: 

Cena – 60 pkt, oraz Okres gwarancji i rękojmi – 40 pkt,  wynikający ze specyfikacji istotnych 

warunków zamówienia – Rozdz. I. pkt 13. Zgodnie z § 3 ust. 1 pkt 10 załącznika nr 2 do 

uchwały Nr 651/17 Zarządu Powiatu we Włocławku z dnia 19 grudnia 2017 r. w sprawie 

sposobu prowadzenia w powiecie wspólnej obsługi w zakresie udzielania zamówień 

publicznych, Komisja przetargowa, w zakresie prowadzonego postępowania o udzielenie 

zamówienia, przedstawia kierownikowi zamawiającego propozycję wyboru najkorzystniejszej 

oferty. Zgodnie z § 8 ust. 1 załącznika nr 1 do ww. wyboru oferty najkorzystniejszej dokonuje 

kierownik zamawiającego na wniosek komisji przetargowej. W myśl § 70 ust. 1 Statutu 

Powiatu Włocławskiego, Zarząd rozstrzyga w formie uchwał sprawy należące do jego 

kompetencji wynikające z ustaw oraz przepisów wykonawczych do ustaw i w granicach 

upoważnień ustawowych. Pani Agnieszka Sierakowska – Wojciechowska dodała, że należy 

upoważnić pana Dyrektora Zbonikowskiego wraz z jednym członkiem Zarządu do podpisania 

umowy.  

Pan Grzegorz Śledziński zapytał, czy jest możliwość wymiany palników na gazowe? 

Pani Sierakowska – Wojciechowska odpowiedziała, że był taki zapis w specyfikacji i były 

również pytania o gazyfikację. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie 3 głosami „Za” podjął uchwałę nr 180/19 w sprawie 

zatwierdzenia wniosku Komisji Przetargowej oraz wyboru najkorzystniejszej oferty. 

Jednocześnie Zarząd upoważnił dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Kowalu pana Piotra 

Jacka Zbonikowskiego wraz z jednym członkiem Zarządu do podpisania umowy.  

 

Ad. 6 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Krystyna Ewa Sikorska – naczelnik Wydziału 

Komunikacji. Poinformowała członków Zarządu, że w dniu 18 lipca 2019 r. weszła w życie 
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ustawa o funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej. 

Z funduszu rozwoju przewozów autobusowych dofinansowywane jest przywracanie 

lokalnych połączeń. Zaproponowane w projekcie niniejszej uchwały linie komunikacyjne 

o charakterze użyteczności publicznej są nowymi liniami, które nie funkcjonowały co 

najmniej 3 miesiące przed wejściem w życie ww. ustawy. Zgodnie z art. 22 ust. 2 powyższej 

ustawy, Powiat Włocławski jako organizator publicznego transportu zbiorowego przed 

podpisaniem umowy zobligowany jest do otrzymania zgody na jej zawarcie przez organ 

stanowiący. Podjęcie tejże uchwały spowoduje dla budżetu skutki finansowe w wysokości ok. 

160.000 zł. w skali roku, ale już można zauważyć, że  kwota będzie nieco niższa, ponieważ 

planuje się uruchomienie linii później niż od stycznia 2020 r.  

Starosta dodał, że planuje się uruchomienie linii od marca przyszłego roku. Pomysł 

zapewnienia publicznego transportu zrodził się w celu zwiększenia naboru do szkół 

powiatowych. To był podstawowy argument z myślą o nowo budowanych placówkach 

oświatowych w Chodczu i Izbicy Kujawskiej. Tym bardziej, że jest możliwość uzyskania 

dofinansowania złotówkowego do kilometra od wojewody. Ma to być główna zachęta. 

Pomysł jest taki, aby wszystkie szkoły powiatowe miały możliwość skorzystania z tego 

transportu, aby była zdrowa rywalizacja pomiędzy szkołami, aby nikt nie zarzucił, że 

faworyzuje się którąś szkołę. Planuje się jeden kurs poranny i trzy kursy popołudniowe.  

Pan Wicestarosta zapytał, czy byłaby możliwość wykroczenia poza granice powiatu 

włocławskiego? 

Pani naczelnik Sikorska odpowiedziała, że trzeba by było podpisać porozumienia z innymi 

powiatami.  

Pan Wicestarosta dodał, że myślał np. o Dąbrowicach, ponieważ jest problem z połączeniem, 

bo kursuje tylko jeden autobus, a może w taki sposób pozyskałoby się uczniów z tamtego 

terenu. 

Starosta podniósł, że najpierw trzeba zrobić pierwszy krok w planowanym kierunku, a czas 

pokaże, jaka będzie sytuacja. Jeżeli uchwała zostanie przyjęta, to darmowy bilet do szkoły 

powinien być ogromną zachętą dla rodziców. Każdy przecież liczy pieniądze i pomoc 

w takim zakresie powinna się sprawdzić. Nałoży się to zapewne na nabór do szkół 

powiatowych. Pan Wicestarosta ma rację, ze trzeba zwrócić uwagę na obrzeża powiatu, aby 

spróbować pozyskać młodzież z sąsiednich gmin, a nawet powiatów.  

Wicestarosta dodał, że zawsze można sprawdzić, jak ten przewóz będzie funkcjonował 

i wprowadzać zmiany.  

Pani naczelnik dodała, że  przy tworzeniu planu transportowego pytała sąsiednie powiaty 

i wszystkie były zainteresowane podpisaniem porozumienia i współpraca w ramach 

transportu, za wyjątkiem powiatu lipnowskiego. 

Wicestarosta podkreślił, że wszyscy są zainteresowani pod warunkiem, że powiat włocławski 

będzie płacić. Poza tym pozostaje jeszcze kwestia prawna i kwestia podatku Vat, ale to jest 

sprawa na przyszłość.  

Starosta dodał, że jest zwolennikiem pokrywania kosztów biletów w całości, żeby nie 

komplikować, na zasadzie wystawienia faktury za przejazdy. Natomiast odnośnie 

mieszkańców, to trzeba szukać rozwiązań. Jest czas, aby te sprawy dopracować. Trzeba 

poczekać na pozytywne rozpatrzenie wniosku o dofinansowanie i wówczas przystąpić do 

pracy.  

Starosta przeprowadził procedurę głosowania.  

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie 3 głosami „Za” przyjął projekt uchwały Rady Powiatu 

w sprawie wyznaczenia linii komunikacyjnych w publicznym transporcie drogowym, dla 

których organizatorem jest Powiat Włocławski oraz wyrażenia zgody na zawarcie umowy o 
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świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego. Jednocześnie Zarząd 

upoważnił Starostę do wystąpienia z wnioskiem do Przewodniczącego Rady o skierowanie 

projektu uchwały pod obrady Komisji Infrastruktury i Rozwoju i na Sesję Rady Powiatu.  

 

Ad. 7 Sprawy różne 

Pan Jan Stocki poinformował, że w dniu wczorajszym odbyła się Sesja Rady Miasta Kowala 

i był poruszany temat umowy dotyczącej ZS w Kowalu. Miasto Kowal zamierza wystawić 

obciążenie za Liceum Ogólnokształcące w Kowalu. O tej samej sprawie poinformowała pani 

dyrektor ZS w Kowalu, że również do niej dotarły takie informacje.  

Pan Wicestarosta zapytał, czy nie ma zwyczaju zapraszania na sesje dyrektora szkoły, którego 

sprawa dotyczy? 

Pan Stocki odpowiedział, że nie było takiego zaproszenia.   

 

Ad. 8 

Starosta, po wyczerpaniu porządku obrad, o godzinie 11
45

 dokonał zamknięcia posiedzenia 

Zarządu Powiatu we Włocławku, dziękując wszystkim za przybycie.                                                                                                                                     

 

                                                               Podpisy Członków Zarządu Powiatu 

 

                                                               Roman Gołębiewski       .............................................. 

 

                                                               Jan Ambrożewicz          ..……………………………. 

 

                                                               Agata Wojtkowska         ....………………………….. 

 

                                                               Jacek Jabłoński             ..……………………………. 

 

                                                               Grzegorz Śledziński      .……………………………..       

 

 

Protokół sporządziła:  

Elżbieta Insadowska 

 

 

 


